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FUNCTIE NAAM ADRES PC TELEFOON E-MAIL
Voorzitter Rens Arts Spoorstraat 30 1815 BK 06-39422012 rens@opderails.nl
Secretaris Nienke Stevens Druivenlaan 20 1815 TG 072-5119914 nienke@opderails.nl
Penningmeester Maya Groen Stationstraat 78 1815 TD 06-34712778 maya@opderails.nl
Bestuurslid algemeen Floortje Slot Stationstraat 84 1815 TD 06-25037867
Website Edith Burger

COLOFON 
“Op de Rails” is het informatieblad van de gelijknamige wijkvereniging van de Spoorbuurt 
Alkmaar en wordt 3 maal per jaar in een oplage van 1000 stuks huis aan huis verspreid. 

Wijkvereniging “Op de Rails” is een democratische vereniging, waarvan de leden stemrecht 
hebben. Zij vertegenwoordigt de Spoorbuurt in overleg met onder andere de Gemeente, 
vormt een meldpunt en organiseert jaarlijks een aantal evenementen, variërend van Sint 
Maarten en Buitenspeeldag tot plantjes halen in het kader van “opzomeren”, zie ook 
www.opderails.nl. Ook het buurtcentrum ‘De Smederij’ is een initiatief van de wijkvereni-
ging, zie ook www.opderails.nl en facebook. Kvk nummer: 40637489.

Het lidmaatschap van “Op de Rails” bedraagt € 5,- per jaar per huishouden.
Indien u onze vereniging wilt steunen, dan kunt u dit bedrag overmaken op rekening 
NL31 INGB 0003 0994 85 t.n.v. “Op de Rails” onder vermelding van contributie.
Uw lidmaatschap maakt het ons mogelijk om deze activiteiten te blijven organiseren en 
zorgt voor een breed draagvlak naar buiten toe.

REDACTIE
Eindredactie:  Rens Arts 
Redactie/advertentieadres: Spoorstraat 30
E-mail: rens@opderails.nl
Bankrekeningnummer: NL31 INGB 0003 0994 85 t.n.v. “Op de Rails” - Alkmaar
Volgende uitgave: december 2021
Inleverdatum: 1 december 2021

ADVERTENTIES
Naast informatie bevat “Op de Rails”advertenties. De opbrengsten van deze advertenties 
komen ten goede aan activiteiten in de buurt en maken de uitgave van dit boekje mede 
mogelijk. De tarieven die vanaf 2016 worden gehanteerd zijn € 15,- voor een derde pagina, 
€ 22,- voor een halve pagina en € 40,- voor een hele pagina per oplage.

BESTUUR

UITGAVE VAN WIJKVERENIGING OP DE RAILS SEPTEMBER 2021

'WE KENNEN 
DE VERHALEN 
ACHTER ONZE 
WIJNEN '

Wijnhandel BeauVin 
importeert wereldwijd wijn

Dat de mensen van BeauVin een neus hebben voor kwaliteits-
wijn, blijkt wel uit het feit dat de Italiaanse wijn Negroamaro 
del Salento regelmatig in de prijzen is gevallen op concoursen 
in Nederland en het buitenland. ,,Onze relatie met dit wijnhuis 
bestaat al een kwart eeuw. Met hun wijn houden we half 
Alkmaar gezond'', vertelt De Vries lachend. ,, Het is ook de 
huiswijn van menig restaurant rondom Alkmaar. De wijnen die
De Vries importeert komen niet alleen uit wijnlanden als 
Frankrijk en Italië, maar bijvoorbeeld ook uit Argentinië, 
Nieuw Zeeland en Australië. Bijna elke maand vliegt een van 
onze wijnproducenten naar Nederland om hier in de winkel
zijn gamma aan wijnen te laten proeven.''

WIJNLEVERANCIER
BeauVin levert aan particulieren aan de horeca en bedrijven.
Iedereen die van wijn houdt is welkom bij BeauVin.
Maandelijks brengen wij onze klanten op de hoogte van de
Nieuwste wijnen, aanbiedingen en wijnactivieiten bij BeauVin.

Wilt u dit BeauVin Wijnbericht ook ontvangen, geef ons dan uw
adresgegevens en u krijgt het BeauVin Wijnbericht maandelijks
toegestuurd.

Wijnhandel BeauVin
Scharlo 2 , 1815 CP Alkmaar
T 072 512 44 77
www.beauvin.nl

Openingstijden
Dinsdag t/m vrijdag: 9.30 uur - 18.00 uur 
Donderdagavond: 19.00 uur - 21.00 uur 
Zaterdag: 9.00 uur - 17.00 uur

SMAAK
Er is steeds meer vraag naar biologische wijn. BeauVin heeft 

- itrossa teh ni nenjiw ehcsigoloib ednellihcsrev 001 nad reem
ment, dat in totaal zo'n 500 wijnen omvat. ,,Vaak weten mensen 
niet wat voor wijn ze precies willen. Smaken verschillen en daarom 
is persoonlijk advies heel belangrijk'', aldus De Vries. Tegenover 
de zaak aan het Scharlo zit een groot parkeerterrein. ,,Ideaal als 
mensen een doosje wijn kopen, dan hoeven ze niet ver te 
sjouwen.'' Kopen via de uitgebreide webshop kan ook. 

GJALT DE VRIES
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BeauVin is geen gewone wijnhandel. De Alkmaarse speciaalzaak importeert wereldwijd eigen wijnen.
,,We halen onze wijn overal vandaan'', zegt eigenaar Gjalt de Vries. ,,Door onze directe contacten met
wijnproducenten kennen we het verhaal achter al onze wijnen en kunnen we onze klanten goed adviseren.
We proberen altijd het beste uit een bepaald land of gebied te halen voor een redelijke prijs.
Want de Nederlandse consument vindt dat heel belangrijk.'

De winkel is vier jaar op rij bekroond met het het predicaat 'beste wijnassortiment van Nederland tot 10 euro' door de Wijnalmanak.

PRIJS PER FLES € 6,35 
BIJ 12 FLESSEN, 
13e FLES GRATIS
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INHOUD VOORWOORD

BELANGRIJK
Stadsbeheer:
Voor melden van zwerfvuil, kapotte straatverlichting,
speeltoestellen, bestrating, aanbieden grof vuil, etc. 072-5489444
Wijkagent: 072-5497025
Al uw klachten melden aan de meldkamer,
uw klacht wordt dan automatisch geregistreerd 0900-8844
te bereiken via geert.van.duren@politie.nl of sander.zonneveld@politie.nl
Gebiedsconsulent: Mariëlle Kiel,
te bereiken via 06-28356325 of mkiel@alkmaar.nl
De Bemiddelingskamer: thuis in buurtbemiddeling, www.debemiddelingskamer.nl
te bereiken via 06-24368153 of info@debemiddelingskamer.nl

DE SMEDERIJ
Buurtcentrum voor de Spoorbuurt
Snaarmanslaan 42A
1815 SH Alkmaar

Voor activiteiten en openingstijden zie het 
mededelingenbord of www.opderails.nl 
en Facebook “De Smederij Spoorbuurt”.

ONDERWIJS
Brede Openbare basisschool voor Jenaplanonderwijs ‘Bello’
Snaarmanslaan 19, 1815 SB Alkmaar
Tel: 072-5120392
E-mail: info@bello-alkmaar.nl
Website: www.bello-alkmaar.nl
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Het spande er om! Zou 
het lukken om nieuwe 
bestuursleden aan te 
kunnen trekken, nu 
penningmeester Maya 
Groen en onderge-
tekende per 1 okto-
ber dit jaar afscheid 
nemen van de wijk-
vereniging? Zo als zo 

vaak blijkt dan, dat de redding nabij is bij 
een hoge nood, want twee enthousiaste 
buurtgenoten meldden zich en hebben 
inmiddels een aantal vergaderingen 
meegedraaid. Welkom Petra v.d. Molen 
en Astrid Bakker!

Astrid gaat de voorzittershamer hanteren, 
Petra wordt algemeen bestuurslid en 
zij vormen samen met Nienke Stevens 
(secretaris) en Floortje Slot (penning-
meester) vanaf oktober het nieuwe 
bestuur. Daarnaast blijft Edith Burger 
als ondersteuning de website beheren. 
Uiteraard blijven meerdere bestuurs-
leden altijd welkom. Bij deze ook voor 
Maya een hartelijke dank voor haar inzet 
sinds september 2017! Het is er, voor 
een penningmeester van een stichting of 
vereniging, niet makkelijker op geworden 
binnen de huidige regelgeving, als het 
bijv. alleen al gaat om het aanvragen 
van subsidie. Menig ‘digitale formulieren-
hobbel’  is dankzij Maya genomen. 

In de editie van april dit jaar meldde ik, 
dat er dit kwartaal een begin gemaakt 
zou worden met het werk aan de huisaan-
sluitingen (rioleringen) en de herbestra-
ting van de Spoorbuurt. Deze operaties 
worden zeker voor de komende drie, 
vier jaar uitgesteld, omdat de huidige 
rioleringen, zoals uitgelegd werd door 
Stadswerk072, nog lang niet zijn afge-

schreven. Waar wel een start mee is 
gemaakt, is het participatietraject rond 
de ontwikkeling van het Stationsgebied. 
U heeft een enquête kunnen invullen en 
kunnen deelnemen aan een online bijeen-
komst. Op 9 september jl. heeft een fysieke 
bijeenkomst plaatsgevonden tussen 
bestuursleden van ‘Op de Rails’, verte-
genwoordigers van de Watertorenbuurt, 
de gemeentelijk projectmanager, een 
NS-vertegenwoordiger en (stede-) bouw-
kundigen. In deze editie praat Astrid u 
hierover bij.

‘Op de Rails’ hoopt van harte, dat De 
Smederij binnenkort weer als vanouds in 
gebruik genomen kan worden. Inmiddels 
is het wijkspreekuur op dinsdag hervat 
en vergadert het OdR-bestuur er 1x in de 
maand, maar ook Stichting ZorgIn popelt 
om weer terug te keren. De buurtmaaltijd 
op dinsdag zou dan ook weer voor de 
vertrouwde en gezellige binding tussen 
bewoners moeten gaan zorgen. Daar is 
tenslotte deze ‘Spoorbuurthuiskamer’ 
voor bedoeld!

Rest mij, de bestuursleden en oud-
bestuursleden, de enthousiaste ‘kartrek-
kers’ en vele dito vrijwilligers, de lezers 
van het informatieboekje en trouwe 
contributie-betalers, de wijkagenten 
en gebiedsconsulenten, hartelijk te 
bedanken voor het vertrouwen en de 
prima samenwerking in de afgelopen 
18 jaar. Wijkvereniging ‘Op de Rails’ en 
alle bewoners van de unieke Alkmaarse 
Spoorbuurt wens ik een fijne leefomge-
ving en het allerbeste toe!

Veel leesplezier!
Rens Arts.
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OPENING VAN HET 
BRAM DAALDERHOF
Een paar weken voor de naamgeving van 
het bekende Spoorbuurtparkje in die van 
verzetsheld Bram Daalder, was het een 
komen en gaan van werklieden. De hove-
niers van Stoop en Stadswerk, schilders 
en stratenmakers bezetten het deel van 
het parkje aan de Snaarmanslaan.

Het resultaat oogstte al veel bijval en op 7 
mei – de geboortedag van onze vroegere 
buurtgenoot – kreeg het parkje de naam 
Bram Daalderhof. Meer over zijn leven is 
te vinden in dit boekje, waarin een fami-
lielid uitgebreid aan het woord komt.

Speciaal voor de opening waren waar-
nemend burgemeester Emil Roemer en 
echtgenote naar de buurt gekomen en 
de kleinkinderen van de broer van Bram 
waren aanwezig. Ook vertegenwoordigers 
van het Regionaal Archief Alkmaar en 
de Historische Vereniging Alkmaar als 
ook die van wijkvereniging ‘Op de Rails’. 
Vanwege de geldende Corona maatre-
gelen konden er geen buurtbewoners 
worden uitgenodigd, maar op afstand 
waren er toch wel wat aanwezig.

Bij de poort aangekomen verwij-
derde Emile Roemer met zijn 
vrouw en de familie van Bram 
Daalder de Alkmaarse vlag, 
waarna het naambord zichtbaar 
werd. Helaas wel schuin gemon-
teerd en alleen leesbaar vlak bij 
de ingang.

Bij het informatiebord recht 
tegenover de ingang, roemde de 
burgemeester de moed en het 
doorzettingsvermogen van de zeer 

jonge verzetsman. Bewondering toonde 
hij voor diegene die in deze donkere 
periode bewust opstonden tegen de vijand 
met vaak fatale gevolgen voor henzelf.

In het hofje staat een informatiebord 
over het leven van Bram Daalder aan 
de rand van de mooi aangelegde cirkel. 
Aan de kleinkinderen de eer om deze te 
onthullen. Zowel Emile Roemer en de 
familie hielden nog een korte toespraak.
Aansluitend werd door een veteraan een 
anjerperkje onthuld, waarmee aandacht 
wordt gevraagd voor het aandeel van mili-
taire missies in het buitenland. Daarna 
klonk vanaf het carillon van de Grote Kerk 
het “We’ll meet again”, maar door een 
ongunstige windrichting was dit moeilijk 
te beluisteren.

Vanaf 7 mei is het hofje dagelijks 
geopend van 9.00 tot 20.00 uur via de 
Snaarmanslaan en de 2e Tuindwarsstraat.

Leo Heemskerk

Bij de poort aangekomen verwij-
derde Emile Roemer met zijn 
vrouw en de familie van Bram 
Daalder de Alkmaarse vlag, 
waarna het naambord zichtbaar 
werd. Helaas wel schuin gemon-
teerd en alleen leesbaar vlak bij 

Bij het informatiebord recht 
tegenover de ingang, roemde de 
burgemeester de moed en het 
doorzettingsvermogen van de zeer 
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OVER BRAM DAALDER
Door Netty Reder, schoondochter van Dick 
Daalder, de broer van Bram.

Hier het verhaal wat mijn moeder, Jacoba 
Geuzebroek, geb. 8-1-1909, mij verteld 
heeft over haar leven in de Spoorbuurt 
en over haar leven met Bram. 

Ze woonde met haar ouders en 10 broer-
tjes en zusjes in de Middenstraat 18 in 
Alkmaar vanaf ong.1912 t/m 1927. Ze 
kwam in 1910 in Alkmaar wonen aan 
de Kerkstraat onder de Grote Kerk 
en verhuisde in ong. 1912 naar de 
Middenstraat 18. Ik weet dat ze vertelde 
dat zij als enig middelste kind mocht door 
leren daar de oudsten moesten werken 
om mee te verdienen. De onderwijzer 
van haar pleitte bij haar ouders dat ze zo 
goed kon leren en of ze door mocht naar 
de Kweekschool. Dus kreeg mijn moeder 
een soort eigen tussenkamertje in het 
niet al te grote huis aan de Middenstraat, 
het alkoof, om te leren. Toen deed ze 
nl. examen voor onderwijzeres aan de 
Kweekschool aan het Nassauplein in 
Alkmaar.

Zij en haar jongere 5 broertjes en zusjes 
gingen als jonge kinderen naar de Nicolaas 
Beetsschool aan de Snaarmanslaan. Ze 
zaten ook bij meester Daalder in de klas, 
die haar kleine broertje Henk Geuzebroek, 
‘s middags altijd even met zijn hoofdje op 
zijn armpjes liet slapen in de schoolbank.
Dan aaide hij over zijn bolletje. Meester 
Daalder was een heel goede onderwijzer 
en hield van “zijn” schoolkinderen en 
zeker ook van zijn twee eigen kinderen, 
Dick, geb. 8-4-1915 in Zandvoort en 
Bram,geb.7-5-1920 in Alkmaar. Bram 
speelde met de kinderen Geuzebroek op 
straat en op het schoolplein. Vast ook in 
het hofje. Zij waren van dezelfde leeftijd.

Mijn grootouders, Hendrik en Sytske 
Geuzebroek zijn in die jaren door meester 
Cornelis Daalder ook nog lid van de 
SDAP gemaakt want zij waren allen wel 
Troelstra-aanhangers, links en heel 
sociaal denkend. Later werd het de PvdA.
Ik heb dus al ruim 100 jaar banden met 
de familie Daalder.  Vandaar dat ik me erg 
bij Bram betrokken voel over wat er met 
hem gebeurd is.

Mijn familie Geuzebroek was ook erg 
geschokt te moeten horen dat Bram 
verraden en opgepakt was en nooit meer 
terug gekomen is. Er is niets van hem 
teruggekomen. Dat was het meest erge 
verdriet, geen afscheid kunnen nemen 
en altijd maar blijven hopen en hopen… 
op wat? Onverdraaglijk erg….voor de hele 
familie en iedereen die hen kende. De 
oude opa Daalder; meester Daalder liep 
tot op hoge leeftijd dagelijks op het perron 
van het station te wachten op Bram, 
hopende op zijn terugkomst, vertelde 
mijn oma en ook mijn moeder mij vaak. 
Hij heeft tijdens zijn leven ook nog een 
brief achter gelaten voor Bram mocht hij 
na zijn eigen overlijden toch onverhoopt 
terug komen……Op het laatst liep hij daar 
maar op hoge leeftijd te prevelen…

Ik was vanaf 1971  twintig jaar getrouwd 
geweest met een zoon van Dick Daalder, 
die inmiddels overleden is. 
Met hem heb ik drie kinderen, Bas[1972], 
Michiel[1974] en Iris[1976], ook weer 
Daalders.
Vandaar dat er in die tijd weer veel verhalen 
bij mijn moeder vandaan kwamen over 
de oorlogstijd, over Bram en ook zijn 
ouder broer Dick, die ook in het verzet 
zat en opgepakt is en een tijdje in het 
Oranjehotel heeft gezeten. De verzets-
mensen werden trouwens “gemakshalve” 

ter dood veroordeeld, Dick kwam als een 
wonder vrij.

Bram heeft ons ons hele leven bezig 
gehouden. Hij was en hoorde altijd bij 
en in mijn en de familie en ook bij mijn 
kinderen leeft hij voort. Mijn kleinzoon 
,die op 9 mei a.s. 13 jaar wordt en ook in 
Alkmaar is geboren in 2008, heet dus ook 
“Moses Bram”, vernoemd naar Bram.

Zeker ook in het leven van Dick, die 
altijd bezig was met zijn jongere broer 
Bram. Hij voelde zich ook schuldig dat 
hij zijn jongere broertje mee het verzet 
in had genomen. [Zie boek: ”De mannen 
van overste Wastenecker” ].Op blz.41 
staat Dick Daalder getekend als “Dunne 
Dik”, zijn verzetsnaam. De geweste-
lijke commandant van de Binnenlandse 
Strijdkrachten…Overste Wastenecker, 
een eenvoudige, volkomen onzelfzuchtige 
aanvoerder van de BS.

Dick heeft er nog wel voor gezorgd dat de 
school de Bram Daalder Mavo de naam 
van Bram kreeg om hem niet te vergeten. 
Maar jammer genoeg verdween die naam 
door een fusie met een andere school. 
De 13 jaar erna zat het mij behoorlijk 
dwars dat die naam verdwenen was, daar 
ik zoveel wist en betrokken was met het 
verleden door mijn fam. en de fam. van 
Bram. Dus besloot ik in maart 2020 een 
brief naar de gemeente Alkmaar te sturen 
met het verzoek of de naam van Bram 
weer uit de vergetelheid kon worden 
gehaald, temeer het 100 jaar geleden was 
dat hij geboren werd in Alkmaar en ook 
dat het 75 jaar bevrijding was. Ook heb 
ik mijn zoon Bas Daalder gevraagd hierin 
mee te doen. Daar ik het een zaak van de 
directe familie vond, maar dat er wel wat 
moest gaan gebeuren. Via de krant ben ik 
toen verder gaan werken om het een en 
ander voor elkaar te gaan krijgen en heb 
op aanraden van mijn zoon Bas ook 

Eric, zijn oudere neef, er bij gevraagd 
en heb gevraagd of hij “het stokje wat al 
rolde van mij over wilde nemen”. Hij heeft 
dit verder met zijn zus goed opgepakt 
gelukkig en Bas vond het ook prima zo.
Ik ben ziels gelukkig met het uiteindelijke 
resultaat. Het is gelukt dankzij ook de 
gemeente Alkmaar.

Dick Daalder heeft de oorlogsverschrik-
kingen nooit kunnen verwerken en stierf 
zelf op 70 jarige leeftijd aan een hart-
aanval. Je haalt nl. “het kind uit de oorlog 
maar nooit meer de oorlog uit het kind..”
Zo ook krijgen de meerdere nageslachten 
hier een klap van mee….Dat weet ik zelf al 
te goed en voel steeds weer meer, zeker 
naarmate je zelf ouder wordt.

Bram is en zal altijd in onze harten blijven 
voortleven als een zo moedige, integere, 
bescheiden, lieve, sterke, heldhaftige 
verzetsjongen, die maar zo kort van zijn 
leven heeft mogen genieten en zijn eigen 
leven onvoorwaardelijk gaf voor anderen 
en onze vrijheid. Om nooit te vergeten. 
Hij is nu gelukkig na 76 jaar, op 7 mei 2021, 
‘weer THUIS gekomen’, in zijn veilige, 
warme omgeving waar hij geboren is op 
7 mei 1920 en is opgegroeid en waar hij 
zo verdrietig genoeg op 28 maart 1942 op 
wrede wijze vandaan is gerukt….Wie is 
hier de grote winnaar van het menszijn? 
Bram Daalder, een groot voorbeeld voor 
de hele wereld!

ter dood veroordeeld, Dick kwam als een 

Bram heeft ons ons hele leven bezig 
gehouden. Hij was en hoorde altijd bij 
en in mijn en de familie en ook bij mijn 
kinderen leeft hij voort. Mijn kleinzoon 
,die op 9 mei a.s. 13 jaar wordt en ook in 
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RENOVATIE | VERBOUW | ONDERHOUD
Snaarmanslaan 65, 1815 SC Alkmaar

OPZOMEREN 2021
Als jochie van 10, 11 jaar stond ik vele 
malen in de etalage en in de winkel 
te kijken. Als fervent vissertje moest je 
natuurlijk met de juiste dobbers, loodjes, 
haakjes en snoeren beslagen ten ijs 
komen, wilde je succesvol een voorn, 
blei, baars of karper uit het kanaal halen! 
Op die momenten kon ik onmogelijk 
bevroeden, dat ik ruim 55 jaar later bij 
hetzelfde adres op de deur klopte met een 
‘Vergulde Tuinkabouter’ in mijn hand….

De zaak voor hengelsportartikelen, 
voorheen van vader Gerrit Sijm, is er niet 

meer, maar dochter Chris woont er (sinds 
1958!) nog steeds. We praten nu over de 
hoek Snaarmanslaan, Helderseweg en 
Stationsweg. Daar kan het de voorbij-
gangers niet ontgaan, dat niet één, maar 
dertien bloempotten en –bakken al wat 
jaren die bewuste hoek doen kleuren en 
opfleuren. “De grote grijze potten zijn 
door mij geadopteerd van de gemeente”, 
vertelt Chris. “Ik geef de planten ’s avonds 
water, want dan hebben ze de hele nacht 
de tijd om het op te nemen. Jammer is 
het, dat er ‘s morgens vaak planten zijn 
verdwenen. Dan kopen we maar weer 
nieuwe, want de bakken moeten er wel 
goed uitzien”. En op de constatering van 
mijn kant, dat ze nooit langs komt bij 
het jaarlijkse Opzomeren, reageert Chris: 
“Dat is me te laat, ik heb veel eerder het 
voorjaar en dus plantjes in mijn hoofd!” 
Zo kan het natuurlijk ook. Er is blijk-
baar niet altijd een ‘Opzomer-stimulans’ 
nodig voor een bloeiende buurt. Neemt 
niet weg, dat zij de kabouter én bijbeho-
rende oorkonde erg kon waarderen, net 
zoals haar beide kleindochters Saira en 
Aanisah, die verrast maar trots voor de 
foto mee poseerden!

R.A.

voorheen van vader Gerrit Sijm, is er niet 
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BLOEMEN- & PLANTENHANDEL

FRED KRIJGSMAN
Geesterweg – 1815 CS – Alkmaar

 072 - 5124336

NATIONALE BUITENSPEELDAG  
Ingezonden brief

Tongetjes uit de mond bij De kop van Jut, gegil en gekrijs én een 

onvermijdelijk nat pak bij bekertje- wip, gedrang bij De limonadekoe 

en natuurlijk een heerlijke pannenkoek of ijsje tussendoor.

Eén middag per jaar geen auto’s, maar spelende kinderen in de straat. 

één keer paar jaar doen wij als vrijwilligers mee aan de Nationale 

Buitenspeeldag rond de Bello-school. Om samen met kinderen uit de 

buurt (en andere buurten overigens), ouders en grootouders, oppas-

sers en vrijwilligers gewoon een hele leuke middag te hebben.

En ook in het algemeen aandacht te vragen voor de kansen van 

kinderen op straat om dicht bij huis te kunnen spelen in heel 

Nederland.

Nu zit het in de Spoorbuurt met speelruimte wel goed. Het schoolplein 

van de Bello is altijd open, er zijn verschillende speeltuintjes en het 

mooie Bram Daalder-hof is net open.

Aan de andere kant zorgt een onophoudelijke stoet van allerhande 

transport- en bezorgdiensten en bouwverkeer vanaf de coronatijd 

voor steeds meer drukte. En kinderen zijn kinderen: ze kleuren niet 

altijd binnen de lijntjes en spelen dus ook niet altijd op de plekken 

waar je dat verwacht. Dus één keer per jaar als statement de straat 

terugveroveren op de auto’s is het minste wat we kunnen doen, vinden 

wij.

Terug naar de Buitenspeeldag. Dit jaar gaat deze niet door en dat 

komt niet door corona. Waarom dan? Een gebrek aan vrijwilligers. 

Een activiteit als deze kan niet zonder vrijwilligers. Niet iedere buurt-

bewoner heeft daar tijd voor of zin in óf ziet het nut daarvan in. Dat 

is niet erg en een bekend gegeven. Wel zijn er best veel buurtbewo-

ners wier kinderen meedoen of meededen aan de Buitenspeeldag. 

De vraag aan hen is simpel. Gun je het de kinderen (én gun je jezelf 

de kans aandacht te vragen voor kindvriendelijke buurten)? Doe dan 

mee. Geen tijd of zin? Dan is de kans groot dat er volgende jaar weer 

geen Straatspeeldag is…. Kom op! Dat laten we toch niet gebeuren?

John Min en Ellen Baarda uit de Snaarmanslaan (bewust kinder- en 

autoloos)
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ONTWIKKELING STATIONSGEBIED
De gemeente Alkmaar ontwikkelt samen 
met NS Stations nieuwbouw en plannen 
voor aanpassing van de wegen. Het gaat 
om het gebied ten noorden en zuiden van 
het centraal station, vanaf de kant van 
het Noordhollands kanaal tot en met de 
Zocherbuurt. 

Aangepaste bewonersparticipatie
Het beeld dat voor het gebied is ontwik-
keld, wordt voorgelegd aan het college van 
Burgemeester en wethouders. Maar eerst 
moest gelegenheid geboden worden aan 
de bewoners om zich uit te spreken. Door 
de coronapandemie konden bijeenkom-
sten zoals die gebruikelijk voor bewoners 
worden georganiseerd – namelijk met 
veel mensen bijeen komen in een zaal 
– niet plaatsvinden. Er is gezocht naar 
alternatieven. 

Enquête
In juni 2021 zijn bij de bewoners van onder 
meer de Spoorbuurt de meningen gepeild, 
door middel van een enquête. De uitkom-
sten voor onze wijk heeft Wijkvereniging 
‘Op de Rails’ opgevraagd en ontvangen. 
We publiceren de uitkomsten op onze 
website. (https://www.opderails.nl/) 

Online informatiebijeenkomst
Op 20 augustus jl. heeft de gemeente 
een brief onder alle bewoners in het 
stationsgebied verspreid, waarin stond 
hoe je je aan kon aanmelden voor een 
online sessie. Wie zich aanmeldde ontving 
een link naar de online informatiebijeen-
komst op 1 september. Aan deze avond 
deden ongeveer 110 bewoners mee. 
Zowel via de mail als via het digitale 
overlegkanaal konden vragen worden 
gesteld. Omdat niet alle vragen tijdens de 
bijeenkomst konden worden beantwoord, 
beantwoordt de gemeente ze uiterlijk 17 

september 2021 via de volgende website: 
https://www.alkmaar.nl/alkmaarskanaal/
stationsgebied 

Overleg met wijkverenigingen
Vijf wijkverenigingen van de Spoorbuurt, 
Watertorenbuurt, Zocherbuurt, Bergerhof 
en de Wognumsebuurt  kwamen in de 
week van 6 september bijeen met mensen 
van de gemeente Alkmaar, de NS en het 
projectontwikkelbureau. Verdeeld over 
twee bijeenkomsten ontvingen de leden 
van de wijkverenigingen een presentatie 
van de plannen. Ook was er een mogelijk-
heid vragen te stellen en zorgen te uiten 
namens de buurt, voor zover die bij de 
leden van de wijkverenigingen bekend 
waren. Wijkvereniging ‘Op de Rails’ heeft 
tijdens het overleg benadrukt het belang-
rijk te vinden, dat met de uitkomsten van 
de enquête en de online informatiebij-
eenkomst zoveel mogelijk rekening wordt 
gehouden. 

Voorlopig geen inspraak door of namens 
bewoners meer
De plannen zoals er nu liggen geven in 
grote lijnen aan wat de bedoeling is met 
het stationsgebied. Sommige zaken staan 
al vast. Bijvoorbeeld dat de gemeente 
het verkeer aan de kant van het kanaal 
in de toekomst onder het spoor door wil 
laten rijden. Op gepresenteerde sfeer-
tekeningen staan gebouwen en bomen 
afgebeeld. Maar hoe die gebouwen er 
straks in het echt uit gaan zien, of welk 
soort bomen er komen, wordt pas later 
bedacht. De plannen worden uitgewerkt 
van ‘grof’ naar ‘fijn’. Zodra de ontwikke-
laars daar aan toe zijn, worden er weer 
bewoners gevraagd om mee te denken. 
Naar verwachting kan dat nog wel drie 
jaar duren. Het totale ontwikkeltraject 
beslaat naar mogelijk ongeveer 15 jaar. 

Suggesties en ervaringen delen via 
e-mail gemeente
De ontwikkelaars horen graag de wensen 
van de bewoners uit het Stationsgebied. 
Er zijn zowel risico’s als kansen. Risico’s 
liggen er bijvoorbeeld als het gaat om 
de hoogbouw en wat dit doet met het 
zonlicht in de wijk. Vooral de Bergerhof 
heeft aandacht gevraagd en gekregen 
voor zorgen omtrent wateroverlast, door 
steeds heftiger wordende regenval. 
Kansen liggen er op het gebied van 
vergroening van de Spoorbuurt en het 
autoluw maken daarvan. Onze wijkver-
eniging heeft aandacht gevraagd voor 
(alternatieve) parkeermogelijkheden en 
de doorstroom door de wijk en langs de 
Geestersingel. Er zijn echter nog veel 
vragen waarop in deze fase van de ontwik-
keling nog geen antwoorden kunnen 
worden gegeven. 

Op de eerder genoemde website van de 
gemeente is een link opgenomen naar 
de email van ontwikkelaar Ton Haakman. 
Bewoners die goede ideeën hebben - of 

zorgen - kunnen 
die met hem delen. Een suggestie uit 

de enquête die de projectontwikkelaar 
interessant vond, was het werken met een 
pakketpunt. Als pakketten door buurtbe-
woners daar kunnen worden opgehaald, 
of verder verspreid door fietsers, dan 
zorgt dat voor minder vrachtwagens en 
transportbusjes door de wijk. 

Op de website van ‘Op de Rails geven’ 
wij nog meer informatie over de fysieke 
bijeenkomst waar wij op 9 september jl. 
bij waren. 

Astrid Bakker

Suggesties en ervaringen delen via 
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UIT HET LOOD GESLAGEN
‘Ik heb een banaan gepakt en opgegeten 
en nu moet ik weer even liggen’. Nooit 
eerder aan gedacht dat al wat vanzelf-
sprekend was nu niet meer als “vanzelf” 
gaat. Dat is kort door de bocht gezegd 
wel even wennen.

“Goh, wat zie jij er nog goed uit” de 
opluchting met een mengeling van verba-
zing, zie ik in de ogen van mensen die mij 
tegenkomen. De afgelopen weken heb 
ik alleen maar anderen gerust gesteld. 
Maar zij weten niks van het voorval met 
mijn banaan.
Letterlijk uit het lood geslagen. Mijn even-
wicht is aangedaan, tenminste de sturing 

van mijn evenwicht door een minuscuul 
propje wat met genezing van een klein 
scheurtje in mijn halsslagader los is 
gekomen en een weg heeft gevonden 
naar mijn hersenstam en daar letterlijk is 
blijven hangen.

Wat een kopstoot al niet kan veroor-
zaken. Altijd een helm gedragen met 
paardrijden, ook al was het warm zomers 
weer en velen mij voor gek verklaarden. 
Maar ja, in de caravan draag ik geen 
helm en dat was nou net de plek waar 
de kopstoot plaatsvond. Je denkt niet bij 
iedere kopstoot, die je in je leven maakt, 
aan het ergste. Ik niet in ieder geval.
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Het komt goed af, het herstel is goed 
bezig en nu het restje nog. Maar wat zeg 
ik ….het is nog geen anderhalve maand 
geleden. Tijd is mijn grootste vriend zeg 
ik altijd maar en ondertussen probeer 
ik mijn rollator thuis te laten en loslo-
pend door de Hout te zwabberen. Mezelf 
te trainen om zoveel mogelijk andere 
hersendelen te stimuleren om de functie 

van de aangedane delen over te nemen. 
Mezelf aanpakken lukt de ene dag beter 
dan de andere dag. Gelukkig ben ik 
behept met een tomeloze energie en dat 
het nu een beetje minder is merkt verder 
niemand,  behalve ikzelf….
Stap voor stap naar herstel.

Groet Sylvia

Zo zachtjes aan kunnen weer ontmoetin-
gen plaatsvinden. Ons leuke buurthuis 
de Smederij is op het moment nog te 
klein, om aan de gestelde maatregelen 
te voldoen. Hopelijk kunnen we later dit 
jaar weer in de Smederij terecht.

Ondertussen zijn we uitgeweken naar een 
veel groter buurthuis, nl. O.C Zuid-West in 
de naastgelegen Bloemwijk. Al was dit in 
het begin erg wennen voor veel mensen 
(we zijn nu eenmaal gewoontedieren),  
beginnen we toch ook daar onze plek te 
vinden.

Gevoelens van deze onzekere tijd beginnen 
langzaamaan wat op de achtergrond te 
raken. Al zijn we niet zo “plakkerig” dan 
voorheen. En dat is prima.
De creativiteit heeft nooit stilgestaan 
gelukkig. Creativiteit helpt om in onzekere 
tijden je weg te vinden en daarin zijn we 
wel heel goed bezig. Vanuit alle hoeken 

komen allerlei ideeën op het gebied van 
dingen maken tot zijn recht. Ook voor de 
inwendige mens en dat vind ik mooi om 
te zien!

Ik zou het heel leuk vinden als u als 
buurtbewoner uw kwaliteiten met ons zou 
willen delen. Misschien wilt u eens iets 
bakken of maken voor de lunch. Of iets 
anders wat u bezighoudt, een tekenles 
of iets anders creatiefs of op gebied van 
beweging, muziek e.d.? Zo kan het een 
nog rijker geheel worden met elkaar. Dat 
zouden ik en de ZorgIn deelnemers zó 
leuk vinden….! 

Het hoeft niet gratis, ZorgIn kan u hierin 
ondersteunen. Heeft u een leuk idee? 
Neem dan contact op met:
Sylvia Pijnacker:
sylvia.pijnacker68@gmail.com
Adres: Dahliastraat 17
1815 XJ  Alkmaar

ZORGIN
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ARTEP ART 
 

Voor realistische PORTRETTEN van mens 
en dier in olieverf 

of 
kleurrijk en vrij werk in acryl 

Tevens exclusieve KUNSTKAARTEN 
 

 
Benieuwd naar de stijlen, mogelijkheden 

en kaartenwebshop? 
Kijk op WWW.ARTEPART.NL 

Wijkvereniging ‘Op de Rails’ 
ZOEKT 

enthousiaste 

* bestuursleden *
Creatieve geesten met hart voor buurt en bewoners 

Brainstormen, plannen, organiseren, veranderingen in en om de buurt in de gaten houden. 

en uiteraard zijn wij altijd op zoek naar extra 

* vrijwilligers *
Wil je af en toe wat tijd en energie aan onze buurt en haar bewoners spenderen. 

Meld je aan! Hoe meer zielen…. 

Belangstelling? Informatie?  

Contact: info@opderails.nl
of 06-14860021 (Astrid)
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SAMEN KLEUREN!
De prijsuitreiking van de kleurwedstrijd 
is elke keer weer een feest! Natuurlijk 
kijken alle deelnemers uit naar de 
prijsuitreiking. Met een grote glimlach 
worden de cadeautjes dan ook in ont-
vangst genomen, zoals bij Flore en de 
broertjes Job en Teun! 

Deze keer ook een eervolle vermelding 
voor Ruud. Hij vertelde me dat hij samen 
met een dierbare de kleurplaat in had 
zitten kleuren. Zijn verhaal raakte me. 
Heerlijk samen kleuren! Wat kan dat 
waardevol zijn!

Toen de kleurplaat af was besloot hij ‘m 
bij ons in te leveren. Natuurlijk hebben we 
Ruud namens de wijkvereniging verrast 
met een aardigheidje! 

Op de laatste bladzijde van dit boekje vind 
je een nieuwe kleurplaat. Ik denk… dat ik 
‘m deze keer ook zelf maar eens inkleur 
….!

Nienke.
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Inleveren voor 1 december 2021 - Druivenlaan 20
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verkoop, aankoop en taxatie
verkoop, aankoop en taxatie

verkoop, aankoop en taxatie

Zoekt u een betrouwbare makelaar bij u 
in de buurt?  Van de Ridder makelaars is al 
ruim 45 jaar een begrip in de Spoorbuurt. 
Het is onze buurt, wij voelen ons er thuis. 

Met ons kantoor aan de Geestersingel 
kennen wij de lokale huizenmarkt dan 
ook op ons duimpje. En niet onbelangrijk:
de huizenmarkt kent ons. ‘Want vaak 
is de eerste stap van een woningzoeker in 
de Spoorbuurt de stap naar ons kantoor.’ 
Hierdoor weten wij vraag en aanbod snel 
bij elkaar te brengen. 

Bovendien zijn we aangesloten bij de 
NVM, de grootste brancheorganisatie 
in de makelaardij. 

Loopt u gerust eens binnen 
op ons kantoor.

Van de Ridder Makelaars: 
Al ruim 45 jaar dé makelaar van de Spoorbuurt!

Geestersingel 18, 1815 BA Alkmaar  |  Tel 072-511 35 04
E-mail info@riddermakelaars.nl  |  www.riddermakelaars.nl

Uw woning verkopen?
Wij komen kosteloos en vrijblijvend bij u langs voor een 

waardebepaling en een oriënterend gesprek
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Kindercentrum Stoombol
Kindercentrum Stoombol is gestart met dagopvang voor kinderen van 0 tot 4 jaar.
Deze vestiging is compleet verbouwd en passend ingericht. Hier bieden wij de
kwalitatieve opvang zoals u van Rollebol kindercentra gewend bent. Wij bieden
een vast dagprogramma in een uitdagende speel-, en leeromgeving.

Onze gediplomeerde pedagogisch medewerkers zijn aanvullend getraind in het werken met baby’s
en Uk en Puk. Een programma waarbij de brede ontwikkeling wordt gestimuleerd door actief spel.
Spelenderwijs en met veel plezier wordt professioneel gewerkt aan de ontwikkeling van uw kind.
Kindercentrum Stoombol is gevestigd in obs de Bello in de gezellige Spoorbuurt van Alkmaar. 
We zijn verheugd dat er naast peuteropvang en buitenschoolse opvang, nu ook dagopvang 
aangeboden wordt.

De peuteropvang is voor kinderen vanaf 2 jaar en geopend onder schooltijd. Hier kan uw peuter
samen spelen met leeftijdsgenootjes en wordt spelenderwijs voorbereid op de basisschool. 
Wist u dat alle peuters hier gebruik van kunnen maken van gesubsidieerde peuteropvang?
Informeer hierover bij onze centrale administratie. 

Buitenschoolse opvang bieden wij
aan kinderen van obs de Bello voor 
en na schooltijd. Bij kindercentrum
Stoombol heeft u kinderopvang en 
onderwijs op één locatie.

www.rollebol.nl
Centrale administratie: Kennemerstraatweg 1 - 1814 GA  Alkmaar - t: 072 566 90 28 - e: info@rollebol.nl

opvang op maat
HKZ / ISO 9001
gecertificeerd

Kindercentrum Stoombol
Snaarmanslaan 19 - 1815 SB  Alkmaar
e-mail: info@stoombol.nl - telefoon: 072 - 200 13 43

www.stoombol.nl

Nieuw: opvang 0-4 jarigen
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